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Geachte raad, 

 

Wij hebben met belangstelling kennis genomen van de bestuurlijke reactie d.d. 19 september jl. van het 

college van B en W van de gemeente Barneveld op het onderzoeksrapport ‘Zandkwestie’.  

 

Wij danken het college voor haar gedegen en constructieve reactie. We constateren dat uit deze reactie 

herkenning en erkenning spreekt voor de geschetste dilemma’s, conclusies en aanbevelingen zoals in 

onze rapportage weergegeven.  

 

We lezen in de reactie ook een kritische kanttekening, namelijk daar waar het gaat om het ontbreken 

van een feitenrelaas, onder meer in relatie tot de communicatie- en informatievoorziening. Wij 

benadrukken nogmaals, zoals ook in paragraaf 1.2 van het rapport staat, dat wij ons met dit onderzoek 

niet richten op feitelijkheden, maar juist op dilemma’s, keuzes en de gevolgen daarvan. Wij ontkennen 

voorts niet dat er vanuit de gemeente tal van communicatie-uitingen hebben plaatsgevonden (zie 

bijvoorbeeld pagina 21 van het rapport), echter een bovenliggende strategie ontbrak en de diverse 

communicatieactiviteiten hebben niet (volledig) geleid tot het gewenste resultaat. Het opnemen van een 

feitenrelaas had niet tot een andere conclusie geleid.  

 

De reactie van het college getuigt van grote mate van draagvlak voor de resultaten van het onderzoek. 

Het geeft geen aanleiding tot aanpassing van het rapport.  

 

Hoogachtend, 

Onderzoekscommissie Zandkwestie 

 

Bas Eenhoorn 

René de Vries 

Sharon Blair-Zuijderhoff 
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